

PETIT PARADIS SAS
Société par actions simplifiée
Au capital de 600.010 euros
Siège social : 1251 Chemin des Baumettes - 83420 la Croix-Valmer
814 273 686 RCS Fréjus

(la « Société » / the « Company »)

EXTRAIT DU PROCES-VERBAL DES DECISIONS DE L'ASSOCIE UNIQUE EN DATE DU 28 JUIN 2024	EXCERPT OF THE MINUTES OF THE SOLE SHAREHOLDER'S DECISIONS DATED JUNE 28, 2024
.../... <u>SIXIEME DECISION</u> <p>L'associé unique, sous réserve de l'approbation des comptes du dernier exercice clos, constate que, du fait des pertes constatées au 31 décembre 2023 dans les comptes sociaux, le montant des capitaux propres devient inférieur à la moitié du capital social et décide, conformément à l'article L. 225-248 du code de commerce, de ne pas prononcer la dissolution anticipée de la Société et de poursuivre son exploitation.</p>	.../... <u>SIXTH DECISION</u> <p>The sole shareholder, subject to approval of financial statements for the last year ended, notes that as a result of the losses recorded in the financial statements of the fiscal year ended on December 31, 2023, the amount of shareholders' equity falls below half of the share capital and resolves, in accordance with Article L. 225-248 of the French commercial code, not to dissolve the Company early and to continue operations.</p>
.../... <p>Certifié conforme</p>	.../... <p>Certified as true copy</p>


Grant Creed Rogerson
Président/President